
Zápis z 5. schůze zastupitelstva obce Hodětín ze dne 4.7.2025 

 

 

 

 

Přítomni: Bohumil Smola, Martin Hájíček, Dagmar Hájíčková , Josef Čihař, Jitka 

Kalousková, Jiří Jaroš, Miroslav Dopita 

 

Omluven: 
 

Ověřovatelé zápisu:, Dagmar Hájíčková, Miroslav Dopita 

 

Zapisovatel: Josef Čihař  

 

Program: 

1.  Úvod 

2.  Určení ověřovatelů a zapisovatele zápisu 

3.  Zápis minulé schůze ZO 

4. Rozpočtové opatření č.6 

5. OZV - odpady 

6. OZV – pohyb psů 

7. Kontejnery na bioodpad 

8. VS Bechyňsko 

9. Palivové dřevo 

10. Ostatní 

11. Závěr 

 

 

1. Schůzi zahájil starosta  p. Josef Čihař v 18.00 hod a přivítal všechny přítomné. 

 

 

 

2. Ověřovateli zápisu byli určeni Dagmar Hájíčková ,Miroslav Dopita.  Zapisovatelem byl 

určen p. Josef Čihař 

 

 

 

3. Zastupitelstvo obce bylo seznámeno se zápisem minulé schůze a souhlasilo se všemi body 

jednání.  

Usnesení č.31/2025 

Zápis z minulé schůze 

Hlasování: pro 7, proti  0,zdržel se 0. 

 

 

 

4. Zastupitelstvo obce bylo seznámeno rozpočtovým opatřením č.6. ZO bere na vědomí. 

 Usnesení č. 32/2025 

Rozpočtové opatření č.6 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí  

 



5.  Zastupitelstvo obce projednalo Obecně závaznou vyhlášku obce Hodětín o stanovení 

obecního systému odpadového hospodářství .ZO projednalo , schválilo. 

Usnesení č. 33/2025 

OZV - odpady 

Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0 

 

 

 

6. Zastupitelstvo obce projednalo Obecně závaznou vyhlášku obce Hodětín, kterou se 

stanovují pravidla pro pohyb psů v obci Hodětín ,Blatec ,Nová Ves. ZO projednalo, schválilo. 

Usnesení č. 34/2025 

OZV – pohyb psů 

Hlasování: pro 7 , proti 0 , zdržel se 0 

 

 

 

7. Zastupitelstvo  obce bylo seznámeno s povinností s odebíráním většího množství 

bioodpadu od vlastníků nemovitostí i zvýšenou poptávkou vlastníků a naplněním požadavků 

Ministerstva životního prostředí na separaci odpadů  a  nutností zřízení nových odběrních 

míst v obci Hodětín, Blatec, Nová Ves . ZO bere na vědomí. 

Usnesení č. 35/2025 

Kontejnery bioodpad 

ZO bere na vědomí 

 

 

 

8. Zastupitelstvo obce bylo seznámeno s usnesením z jednání valné hromady VS Bechyňsko  . 

ZO bere na vědomí. 

Usnesení č.36/2025 

V Bechyňsko 

ZO bere na vědomí 

 

 

 

9. Palivové dřevo. Zastupitelé byli seznámeni s pořadníkem palivového dřeva.  ZO bere 

zprávu na vědomí . 

Usnesení č. 37/2025 

Palivové dřevo 

ZO bere na vědomí 

 

 

 

10. Zastupitelstvo bylo seznámeno s nabídkou komunikačního systému MUNIPOLIS .ZO 

zamítlo. 

 Usnesení č.38/2025 

 Ostatní 

ZO bere na vědomí 

 

 

 



11.  Závěr jednání provedl starosta obce v 18:55 hod. Dalších připomínek nebo doplňků do 

usnesení nebylo. Návrh na usnesení byl přijat všemi přítomnými členy zastupitelstva. 

 

 

 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu:                                 Dagmar Hájíčková        ……………………. 

 

 

                                                                   Miroslav Dopita          ………………………      

 

.                                                                                                                      

Zapisovatel:                                                       Josef Čihař         ……………………… 


